
 
 

 

Verksamhetsberättelse för år 2016 
 
Styrelsen för Höganäs samfällighetsförening avger följande verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2016. 
 
Styrelsen för 2016 har bestått av följande personer: 
Margarethe Serkitjis ordförande 2015-2016 
Linda Söderlund, sekreterare 2016-2017 
Bengt Hagaeus, kassör 2015-2016 
Karin Klouman, ledamot  2016-2017 
Fredrik Kaplan, ledamot 2016 (fyllnadsval 2016) 
Bengt Fältström, ledamot 2016-2017 
Henrik Alfredsson, suppleant  2016 
Magnus Nilsson, suppleant 2016 
Johan Wejletorp, suppleant 2016 
 
Revisorer: 
Patrik Lindell, revisor 2016 
Camilla Lundell, revisor 2016 
Martin Hansson, revisorssuppleant 2016 
 

Valberedning: 
Ulrika Ahlin(sammankallande) etapp 1 
Torbjörn Andersson etapp 2 
Lars Brunnsby etapp 3

Styrelsen har sammanträtt 10 gånger under verksamhetsåret. Därutöver har stämman planerats till 2017-02-22. På 
styrelsemötena har olika angelägenheter för samfällighetens förvaltning diskuterats och beslutats. Även olika frågor 
från samfällighetens medlemmar och utomstående har behandlats. 

Styrelsen har under året planerat tre städdagar, två på våren och en på hösten. Många av 
samfällighetens medlemmar har på dessa dagar sett till att det blivit fint i området och ätit korv 
tillsammans. Styrelsen ser dock att uppslutningen skulle kunna vara bättre. 

Förvaltning under året: 

• Soprummet i etapp tre har fått ytterligare ett litet kärl för brännbara sopor, då det varit överfullt varje vecka.  
• På vårstäddagen togs gamla buskar bort mellan två garagelängor i etapp tre. Under sommaren 

förbereddes marken av styrelsen som sådde gräs under hösten.  
• Inköp av en ny gräsklippare, samt lagning av en andra under året. 
• Gamla buskar runt lekplats i etapp ett togs bort av extern firma, som även sådde gräs. 
• Sand utbytt i sandlåda, etapp ett, av extern firma. 
• Anticimex har tagit bort ett getingbo i garagelänga i etapp ett. 
• Två större asfaltsarbeten på entreprenad har genomförts runt två brunnar i etapp tre. Asfalten hade sjunkit 

och spruckit runt brunnarna. 
• Sex stora träd på området borttagna på entreprenad. De hade dött, börjat fälla grenar och rotsystemen 

orsakade skador på asfalt. 
• Parkförvaltningen Mölndals stad har, efter att styrelsen påtalat det, klippt ner buskarna runt den stora 

lekplatsen som delas med förskolan. 
• Styrelsen har sammanställt ny uppdaterad info för nyinflyttade. 
• En garageport fick bytas ut efter ett inbrott i november. 
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